
Onderwerp: E-mailprocedure artikel Binnenlands Bestuur (gemeentefonds) 
 
Geachte griffier, 
 
Vandaag bericht het blad Binnenlands Bestuur op basis van vertrouwelijke stukken over de 
besprekingen rond de herijking van het gemeentefonds. Hieronder treft u een link naar het artikel 
aan. Per e-mailprocedure zou ik graag de steun van collega’s vragen om een brief aan het kabinet te 
vragen over de stand van zaken van de besprekingen en een reactie op de informatie in het artikel, te 
ontvangen binnen een week. 
 
https://www.binnenlandsbestuur.nl/financien/nieuws/kassa-stad-rinkelt-bij-herijking-
gemeentefonds.12229353.lynkx 
 
Met vriendelijke groet, 
 
H. (Harry) van der Molen 
Tweede Kamerlid (CDA) 
Binnenlandse en Algemene Zaken, Medische ethiek, 
Hoger Onderwijs, Wetenschap en Media | Tweede Kamer der Staten-Generaal 
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